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P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/13  

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

odbytej w dniu 30 września 2013r. 

w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia:  13: 00 

Godzina zakończenia: 15: 35 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa - Pan 

Ryszard Gubernat. Stwierdził, że na  stan 15 radnych Rady Miejskiej obecnych jest  

15 radnych, czyli ustawowa większość do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1a do niniejszego protokołu. 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1b do niniejszego protokołu. 
Następnie Pan Przewodniczący powitał zaproszonych gości : 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Laszkiewicza, 

- Z-ca Burmistrza –Dorota Bekier, 

- Skarbnika – Panią Małgorzatę Prasek, 

- Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  

- Kierowników referatów Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Mieroszowa – Pan Ryszard Gubernat    

1. Otwarcie sesji.  

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Uroczyste wręczenie nagród za wybitne osiągnięcia sportowe uczniom 

Publicznego Gimnazjum im. K. Kieślowskiego w Mieroszowie. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa. 

7. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 
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8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/166/12  Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2012r.  w sprawie wieloletniego planu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2012-2017. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia zmian 

do budżetu gminy Mieroszów na 2013r.  

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2013-2018. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIII/208/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2013r. o 

przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów.  

12. Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

13. Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

15. Zakończenie obrad. 

 

 

          Uwag do porządku obrad nie było.. 
 

  Porządek obrad został przyjęty 10 głosami „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym 
się.” 

 

 

Ad.3.Uroczyste wręczenie nagród za wybitne osiągnięcia sportowe uczniom 

Publicznego Gimnazjum im. K. Kieślowskiego w Mieroszowie. 

 

Nagrodzone zostały uczennice Publicznego Gimnazjum im. K. Kieślowskiego w 

Mieroszowie :  

1. Kamila Żuk za osiągnięcia : 

o Vice- Mistrzyni Polski młodzików w biathlonie w biegu sztafetowym, 

o Mistrzyni Dolnego Śląska w biathlonie w biegu indywidualnym, 

o 2i3 miejsce w Pucharze Polski w biathlonie,  
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o 2 miejsce w Międzywojewódzkich Mistrzostwach młodzików w biathlonie 

letnim,  

o Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w biathlonie – tytuł 

indywidualny, 

o Vice- Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w biathlonie – tytuł 

drużynowy, 

o III miejsce w Gimnazjalnych Mistrzostwach Dolnego Śląska w narciarstwie 

biegowym – tytuł indywidualny,  

o Vice- Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w narciarstwie 

biegowym w biegu sztafetowym, 

o 5 i 7 miejsce w Mistrzostwach Polski młodzików w biathlonie,  

o 5 miejsce w Pucharze Europy Centralnej w biathlonie. 

 

2. Karolina Turkowicz :  

o Vice-Mistrzyni Polski młodzików w biathlonie w biegu sztafetowym, 

o Vice- Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w biathlonie – 

tytuł drużynowy,  

o Vice- Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w narciarstwie 

biegowym, 

o 5 miejsce w Międzywojewódzkich Mistrzostwach Polski młodzików w 

biathlonie – w biegach indywidualnych,  

o 10 miejsce w Pucharze Europy Centralnej w biathlonie. 

 

3. Martyna Fory ś : 

o Vice-Mistrzyni młodzików w biathlonie w biegu sztafetowym, 

o Vice-Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w biathlonie – tytuł 

drużynowy, 

o Vice-Mistrzyni Dolnego Śląska szkół gimnazjalnych w narciarstwie 

biegowym, 

o 6 i 12 miejsce w Mistrzostwach Polski młodzików w biathlonie w 

biegach indywidualnych, 
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o 6 miejsce w Międzywojewódzkich Mistrzostwach młodzików w 

biatlonie letnim, 

o 3 miejsce w Memoriale S. Bodzka,  

o 1 miejsce w Biegu Skalnika, 

o Wielokrotna zdobywczyni miejsc na podium w zawodach powiatowych 

w narciarstwie biegowym i biegach przełajowych. 

 

 Burmistrz Mieroszowa oraz Przewodniczący Rady wręczyli listy gratulacyjne 

rodzicom oraz opiekunom  nagrodzonych uczennic.  

 

Na sesję Rady Miejskiej przybyli Radni : Pan Piotr Brzęcki, Pani Dorota Nagórna, 

Pani Katarzyna Ubik. Stan obecnych 14.  

 

Ad.4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Ryszard Gubernat poinformował, że 

protokół został sporządzony w terminie i wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłaszał uwag. 

 

Protokół z XLVI sesji Rady Miejskiej z dnia 30 sierpnia 2013r. został przyjęty  

12 głosami „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymującymi się”. 

 

Ad.5.Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – 

zapytania Radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że słup ogłoszeniowy przy skrzyżowaniu 

ul. Mickiewicza i ul. Wolności jest źle ulokowany. 
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Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem ile będzie urządzeń 

siłowych, które będą zamontowane na Parkowej Górze w Mieroszowie i w parku  

w Sokołowsku. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem o aktualną sytuację finansową 

gminy. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem czy za wszystkie osoby 

biorące udział w wyjeździe do Freidlandu płaciła gmina, a jeżeli nie gmina to kto 

za to zapłacił. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem na jakiej podstawie 

prawnej Burmistrz Mieroszowa wydał postanowienie o braku obowiązku 

przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko polegającej na stworzeniu 

punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych mimo, że ten obowiązek 

wynika z ustawy. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do tego protokołu. 

 

Ad.6.Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej Mieroszowa omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do tego protokołu. 

 

Ad.7.Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny – Pan Ryszard Sierakowski zwrócił się z pytaniem kiedy będą remontowane 

ul. Słoneczna i ul. Łąkowa. 

 

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVI/166/12  Rady 

Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2012r.  w sprawie wieloletniego planu 
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gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2012-2017.omówił 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że na podstawie art. 

4 ust. 1 i ust 2 oraz art. 22 Ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw 

lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego (tj. Dz. U. 

z 2005 r. Nr 31, poz. 266, Nr 86, poz. 602, Nr 94, poz. 657,  Nr 167, poz. 1193, Nr 

249, poz. 1833, z 2007 r. Nr 128, poz. 902, Nr 173, poz. 1218, z 2010 r. Nr 3, poz. 13 i 

z 2011 r. Nr 224, poz. 1342) Gmina zobowiązana jest do wydzielenia części lokali, 

które przeznacza się na wynajem jako lokale socjalne. 

Zasady przydziału lokalu socjalnego szczegółowo określa § 4. Uchwały nr XXII/97/08 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 31.03.2008  r. w sprawie zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Mieroszów, który mówi: 

1. Lokal socjalny może być oddany w najem na czas oznaczony osobie, której średni 

miesięczny dochód na jednego członka gospodarstwa domowego w okresie trzech 

miesięcy poprzedzających datę złożenia wniosku o najem lokalu nie przekracza 75% 

kwoty najniższej emerytury w gospodarstwie jednoosobowym i 50% w gospodarstwie 

wieloosobowym. 

2. Przepisy § 3 ust. 2-4 stosuje się odpowiednio. 

3. Umowy najmu lokali socjalnych zawiera się na okres nie dłuższy niż 3 lata. 

4. Najem lokalu socjalnego zostaje przedłużony na wniosek najemcy na kolejny 

okres, jeżeli najemca ubiegający się o przedłużenie umowy nadal spełnia kryteria 

uzyskania lokalu socjalnego. 

5. Z osobami, które po upływie terminu umowy najmu lokalu socjalnego utraciły 

uprawnienia do dalszego jego zajmowania z powodu przekroczenia dochodu 

określonego w ust. 1, Gmina Mieroszów zawiera umowę najmu na czas nieoznaczony 

dotychczas zajmowanego lokalu, po uprzednim wyłączeniu go z wykazu lokali 

socjalnych. 

6. Decyzje w sprawie przekwalifikowania lokali z socjalnego na mieszkalny i 

odwrotnie podejmuje Burmistrz Mieroszowa. 

Najemca lokalu przy ul. Wolności 15/2a w związku z poprawą sytuacji materialnej 

wystąpił do Burmistrza Mieroszowa o przekwalifikowanie wspomnianego lokalu na 

lokal mieszkalny, Burmistrz Zarządzeniem nr 94/2013 z dnia 10.09.2013 r. 
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przekwalifikował lokal socjalny przy ul. Wolności 15/2a w Mieroszowie na lokal 

mieszkalny.  

Ponadto z uwagi  na zły stan techniczny, wilgoć w lokalu, niską kondygnację itp. 

Burmistrz Zarządzeniem nr 93/2013 z dnia 10 września 2013 r. przekwalifikował  

lokale mieszkalne:  

- przy ul. A Mickiewicza 5/4 w Mieroszowie,   

- przy ul. Krótkiej 2/1a w Mieroszowie,   

- przy ul. Przejazd 10/2a w Mieroszowie  

na lokale socjalne. Wspomniane lokale będą służyć realizacji wyroków eksmisyjnych. 

Mając na względzie powyższe zachodzi konieczność korekty załącznika do 

wspomnianej Uchwały, dotyczącego wykazu lokali socjalnych, wykreślenie lokalu 

przy ul. Wolności 15/2a w Mieroszowie oraz dopisanie  lokali przy ul. A Mickiewicza 

5/4 w Mieroszowie,  ul. Krótkiej 2/1a w Mieroszowie,  ul. Przejazd 10/2a w 

Mieroszowie. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała  Nr XLVII/223/13 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XXXVI/166/12  Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 grudnia 2012r.  w sprawie 

wieloletniego planu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2012-

2017 została podjęta 13 głosami „za” ( jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 4 do tego protokołu. 
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Ad.9.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wprowadzenia 

zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2013r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani 

Małgorzata Prasek informując, że podstawą dokonania zmian w planie budżetu po 

stronie dochodów jest pismo Wojewody Dolnośląskiego przyznające gminie dotację w 

rozdziale 75814 Różne rozliczenia finansowe w kwocie 24.895,81 zł z 

przeznaczeniem na zwrot części wydatków poniesionych w ramach funduszu 

sołeckiego w 2012 roku, a którą gmina przeznaczyła na zwiększenie wydatków w 

rozdziale 75023 Urzędy gmin ( miast i miast na prawach powiatu) § 4300 Zakup usług 

pozostałych.Zwiększenie dochodów w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne o 

kwotę 10.000,00 zł jest związane z porozumieniem z Lesni spolecnost Broumov 

Holding a.s. i otrzymaną darowizną na remonty cząstkowe dróg. Z tego tytułu zostaną 

zwiększone wydatki w tym samym rozdziale w § 4300 Zakup usług pozostałych. 

W ramach realizowanego projektu „Kampania edukacyjno- informacyjna Czysta 

Gmina Mieroszów” została przekazana dotacja z WFOŚiGW w wysokości 13.618,00 

zł zwiększająca jednocześnie wydatki w rozdziale 90002 Gospodarka odpadami § 

4300 Zakup usług pozostałych. 

Otrzymano również z WFOŚiGW refundację dotacji dotyczącej Fundacji Ekologicznej 

Zielona Akcja w kwocie 1.971,00 zł – rozdział 80195 Pozostała działalność. Wydatki 

na ten cel zostały poniesione w 2012r. 

Przyczyną zwiększenia dochodów w rozdziałach 80101 Szkoły podstawowe  

i 80110 Gimnazja jest rozliczenie konta płatnika składek ZUS. Środki te zostaną 

przeznaczone na niezbędne wydatki w jednostkach oświatowych, których rozliczenie 

dotyczyło. 

W wyniku podpisania umowy na wynajem pomieszczeń świetlicy sołeckiej  

w Unisławiu Śl. i Sokołowsku w celu realizacji projektu pn. „Smak życia. Praca w 

branży gastronomicznej szansą na aktywizację zawodową i społeczną osób 

niepełnosprawnych”, zwiększone zostały dochody w rozdziale 70005 Gospodarka 

gruntami i nieruchomościami § 0750 Dochody z najmu i dzierżawy składników 

majątkowych o kwotę 1.120,00 zł i przeznaczone na wydatki dotyczące integracji w 

w/w sołectwach. 
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Kwota 1.500,00 zł w rozdziale 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach 

dotyczy darowizny z Kopalni Surowców Skalnych Bartnica na rewitalizację placu 

wiejskiego i placu zabaw w sołectwie Rybnica Leśna. 

Zmiany w zakresie dochodów majątkowych w rozdziale 70005 Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami wynikają ze zmiany klasyfikacji budżetowej. Zwrot dotyczący 

wydatków poniesionych na zadanie „Rewitalizacja strefy śródmiejskiej Mieroszowa” 

zaplanowano w § 6297 Środki na dofinansowanie własnych inwestycji gmin, natomiast 

prawidłowym jest § 6207 Dotacje celowe w ramach programów  finansowanych z 

udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa w art.5 ust.1 pkt.3 oraz 

ust.3 pkt.5 i 6 ustawy. 

Zmiany w planie budżetowym po stronie wydatków, a dotyczące wydatków 

majątkowych są spowodowane zmianą załącznika inwestycyjnego. Ze względu na 

konieczność zwiększenia zakresu robót przygotowawczych i zabezpieczających 

główne elementy konstrukcyjne niezbędne jest zwiększenie wydatków w rozdziale 

70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami na zadanie pn. „Remont Sali spotkań 

Mieroszowskiego Centrum Kultury przy ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie” o kwotę 

40.000,00zł. Jednocześnie zmniejsza się wydatki w rozdziale 01008 Melioracje wodne 

na zadanie „Wymiana sieci wodociągowej w Sokołowsku”. 

Przeniesienie planu wydatków bieżących w kwocie 64.779,60 zł z rozdziału 80114 

Zespoły obsługi ekon. – admin. szkół do rozdziału 75023 Urzędy gmin (miast i miast 

na prawach powiatu) jest spowodowane likwidacją z dniem 31.08.2013r Zespołu 

Obsługi Szkół i przejęciem obsługi finansowo- księgowej jednostek oświatowych 

przez urząd. Przeniesione środki dotyczą  wynagrodzeń dla przejętych pracowników 

zlikwidowanego Zespołu. 

W związku z podpisanym aneksem do umowy pożyczki nr 8/99/W  

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we 

Wrocławiu i prolongatą terminów spłat rat kapitałowych zmniejsza się rozchody w 

2013 roku o kwotę 117.000,00 zł. Jednocześnie zmniejsza się  

w tej samej kwocie dochody majątkowe w rozdziale 70005 Gospodarka gruntami i 

nieruchomościami § 0770 Wpłaty z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości. 
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Na podstawie zmian dokonanych przez dyrektora Szkoły Podstawowej  

w Mieroszowie i w Kowalowej zmienia się załącznik zawierający plan dochodów 

rachunku dochodów wydzielonych oraz wydatków nimi finansowanych (załącznik nr 

5). 

Powyższe zmiany po stronie dochodów i wydatków oraz rozchodów są niezbędne do 

przeprowadzenia w budżecie gminy, co jest wyłączną kompetencją organu 

stanowiącego, w związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie 

jest uzasadnione. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

Radna – Pani Agnieszka Kozłowska zwróciła się z pytaniem odnośnie dodatków 

zmniejszenia wydatków w Dziale melioracje wodne czy budżet gminy w tym roku 

przewiduje jakieś środki na realizację tego zadania. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że budżet gminy nie przewiduje środków na to 

zadanie, ale to  może być realizowane w ramach środków Spółki ZGKiM Mieroszów. 

Ponadto Burmistrz zauważył, że kwota w tym Dziale była zaplanowana z myślą o 

dokumentacji. Dokumentacja została zrealizowana, natomiast pozostała część środków 

będzie przeniesiona na  zabezpieczenie konstrukcji nośnej nad salą kinową bo tam stan  

techniczny grozi katastrofą budowlaną. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zwróciła się z pytaniem co Pan Prezes ZGKiM 

planował w ramach tych środków wykonać. 
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Na sesję Rady Miejskiej przybył Radny – Pan Henryk Mizera. Stan obecnych 

Radnych 15. 

 

Prezes Spółki ZGKiM Mieroszów – Pan Ryszard Moździoch poinformował, że 

Spółka dysponuje odrębnymi środkami niż te gminne i w ramach tych środków będzie 

wykonana sieć wodociągowa od strony Leśniczówki. 

 

Radna – Pani Katarzyna Wolska zwróciła się z pytaniem czy jest potrzeba, żeby w 

ramach tych 40 tys. złotych wykonać jakąś inną dokumentację. 

 

Prezes Społki ZGKiM – Pan Ryszard Moździoch zauważył, że jak widać z planów 

inwestycyjnych potrzeby są ogromne a nie ma zbyt wiele środków na ich realizację. 

 

Burmistrz Mieroszowa przypomniał, że gmina w ramach Aglomeracji Wałbrzyskiej 

złożyła wniosek, który jest procedowany poprzez Związek Miast Polskich, dotyczy 

środków z  Funduszu Norweskiego na kompleksowe opracowanie dokumentacji w 

zakresie sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła również, że to, o czym Burmistrz 

wspomniał jest w trakcie rozstrzygnięcia kto dostanie dofinansowanie. Wstępnie 

wniosek Aglomeracji został zaakceptowany. Teraz trwa weryfikowanie wniosku. 

Realizacji nastąpi w przyszłym roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zauważył, że nie zgadza się z dwoma rzeczami w 

omawianej uchwale. Chodzi o 60 019,60 zł, które wpłynęły od ZUS-u do szkół 

podstawowych i gimnazjum . 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o 

przeznaczenie kwoty 60 019,60 tys. zł ze zwrotu z Urzędu Skarbowego na Dział 801 

Oświata i wychowanie na Rozdział 80101 Szkoły Podstawowe i Rozdział 80110 

Gimnazja w par. 4210 – Zakup materiałów i wyposażenia i par. 4270 – Zakup usług 

remontowych. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że nie rozumie 

zasadności i podstawy takiego wniosku ponieważ w tym projekcie uchwały nie ma 

ujętych żadnych środków z Urzędu Skarbowego. Poza tym kwota, o której wspomniał 

Przewodniczący jest nie wiadomo skąd wzięta, bo było szczegółowo wyjaśniane na 

Komisji jakie są kwoty zwrotu z ZUS-u dla placówek oświatowych. Dlatego wniosek 

jest bezpodstawny. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z pytaniem ile było zwrotu z ZUS-u  dla 

szkół podstawowych. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek wyjaśniła, że zwroty były następujące : 

1800  zł dla szkoły podstawowej w Mieroszowie, dla Sokołowska 1160 zł, dla 

gimnazjum  950 zł i dokładnie te same kwoty zostały przeznaczone na wydatki w tych 

jednostkach. Dodatkowo jest tam Rozdział 80114, w którym jest zmniejszenie o kwotę 

64 779,60 zł. Ta kwota pozostała w planie Zespołu Obsługi Szkół i została 

przeniesiona do urzędu na wynagrodzenia dla pracowników przejętych przez urząd. 

Kwota, o której wspomniał Pan Przewodniczący wynika z różnicy między kwotą  

4 760 w Rozdziale 8101 i minus 64 779,60 zł w Rozdziale 80114 i saldo wychodzi 

minus 60 019,60 zł. W dochodach nie ma kwoty 60 tys. zł, k których mówi Pan 

Przewodniczący. W dochodach jest gimnazjum – kwota 950 zł i Rozdziale 80101jest 

kwota 6530 zł. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier zauważyła, że podstawową sprawą jest to, że 

zmniejsza się planowane wydatki w Dziale Zespołu Obsługi Szkół bo Zespół Obsługi 

Szkół nie funkcjonuje, natomiast zadania przeszły do urzędu wraz z pracownikami i 

trzeba będzie tym pracownikom płacić. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zauważył, że pracownicy mieli zagwarantowany fundusz 

płac z Zespołu Obsługi Szkół a gmina nie zwiększa zatrudnienia przy przejęciu 

pracowników, wręcz jest zmniejszone zatrudnienie. 
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Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że przejmując 

pracowników z ZOS Urząd zwiększa zatrudnienie pracowników. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek zauważyła, że planowane środki w ZOS 

nie byłyby wykorzystane ponieważ Zespół Obsługi Szkół został rozwiązany. 

Jednostka została zlikwidowana więc pozostały plan został przekazany do Urzędu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek aby kwotę 64 779,60 zł pozostałą ze 

zlikwidowanego Zespołu Obsługi Szkół przeznaczyć na dofinansowanie inwestycji 

ujętej w załączniku inwestycyjnym pod pozycją 7 modernizacja centralnego 

ogrzewania w budynku Urzędu Miejskiego  jako środki własne. Po przyjęciu przez 

Radę byłaby to kwota 122 114 zł. pozostałą kwotę 24 895,81 zł przeznaczyć na Dział 

750 – Administracja Publiczna, Rozdział  70023 – Urzędy Gmin ( miast i miast na 

prawach powiatu ) na par. 4300 – zakup usług pozostałych. 

Uzasadniając powyższy wniosek Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że na 

półrocze nadwyżka na funduszu płac i wynagrodzeniach osobowych pracowników, na 

ubezpieczeniu społecznym, na składkach na fundusz pracy jest oszczędność w 

wysokości 139 598. Odejmując nawet tą proponowaną we wniosku kwotę zostaje 

jeszcze 74 819 zł. 

 

Burmistrz Mieroszowa zauważył, że nie można mieszać wydatków majątkowych z 

wydatkami bieżącymi. Poza tym fundusz płac nie rozkłada się proporcjonalnie w 

żadnej jednostce w stosunku do planowanych wydatków ponieważ planowane są różne 

wydatki, nie tylko wynagrodzenia, ale również odprawy czy jubileusze, które w 

różnym czasie są wypłacane. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier  zauważyła również, że nie można 

przekazywać teraz paru groszy na wykonanie jeszcze kawałka instalacji wewnętrznej  

c.o. dlatego, że już rozpoczął się sezon grzewczy. Poza tym przetarg został 
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rozstrzygnięty i zostały podpisane umowy z wykonawcami, z których wnika że 

instalacja ma być realizowana w przyszłym roku. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zaproponował, aby kwotę 64 779,60 zł przeznaczyć na 

remont nawierzchni ul. Słonecznej i ul. Łąkowej. 

 

Odnosząc się do propozycji Z-ca Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier 

zwróciła się z pytaniem z czego gmina ma sfinansować płace pracowników przejętych 

z Zespołu Obsługi Szkół. 

 

Radna – Pani Justyna Pichowicz zauważyła , że budżet w trakcie roku ewaluuje i na 

każdej sesji można wnosić zmiany i poprawki dlatego można poprosić Panią Skarbnik 

o przeanalizowanie działu wynagrodzenia i jeżeli rzeczywiście potwierdzi się to, że na 

wynagrodzeniach jest zaplanowana za duża kwota to radni będą mogli zaproponować 

przeniesienia. 

 

Burmistrz Mieroszowa zwrócił się z prośbą do Radnych o podjęcie omawianej 

uchwały, tym bardziej że Komisji Ogólna zaopiniowała pozytywnie projekt, a 

propozycja Pani Pichowicz będzie przeanalizowana do przyszłej sesji przez Panią 

Skarbnik. 

 

Rady – Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o podjęcie tej uchwały z wyłączeniem 

przeniesienia kwoty 64 779,60  zł. 

 

Wniosek został przyjęty 11 „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi się”. 

 

Skarbnik Gminy – Pani Małgorzata Prasek zauważyła, że nawet Rada podejmie 

uchwałę pozostawiając te 64 tys. zł, to następnej sesji może to zabrać z urzędu i 

przenieść tam, gdzie uzna to za konieczne. Jeżeli Radni zdecydują gdzie należy 

przekazać to 64 tys. złotych to do najbliższej sesji będzie przygotowany projekt 

uchwały z propozycją Radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 5 min. przerwy. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki złożył wniosek o wycofanie poprzedniego wniosku oraz 

złożył kolejny wniosek o przygotowanie wszystkich obliczeń dotyczących funduszu 

płac  Zespołu Obsługi Szkół za 2013r.  

Z tych obliczeń będzie wiadomo ile tych pieniędzy przejdzie do Urzędu. 

 

Wniosek został przyjęty 15 głosami „za”. 

 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosownie z uwzględnieniem 

wprowadzonych zmian. Przewodniczący poinformował również, że zgodnie ze 

Statutem Gminy będzie to głosowanie jawne imienne. 

 

Uchwała Nr XLVII/224/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2013r. w 

sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy Mieroszów na 2013r.  została podjęta 

15 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 5 do tego protokołu. 

 

Ad.10.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2018 omówiła Skarbnik Gminy – 

Pani Małgorzata Prasek informując, że załącznik nr 1 – Przepływy pieniężne i kwota 

długu w niniejszej uchwale otrzymuje nowe brzmienie, w którym zaktualizowano 

dochody i wydatki w 2013r. Zmiany podyktowane są dostosowaniem do zgodności 

planu w tym zakresie z wielkościami ustalonymi w budżecie Gminy Mieroszów. 

Zmiana załącznika zawierającego wykaz zadań inwestycyjnych planowanych  

do realizacji spowodowała zmiany w załączniku przedsięwzięć. 

Ze względu na konieczność zwiększenia zakresu robót przygotowawczych  

i zabezpieczających główne elementy konstrukcyjne niezbędne jest zwiększenie 
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wydatków na zadanie pn. „Remont sali spotkań Mieroszowskiego Centrum Kultury 

przy ul. Żeromskiego 28 w Mieroszowie” o kwotę 40.000,00zł. Jednocześnie 

zmniejsza się o tą samą kwotę wydatki przewidziane na zadanie „Wymiana sieci 

wodociągowej w Sokołowsku”. 

Na podstawie aneksu nr 12/2013 podpisanego z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu dotyczącego spłaty pożyczki  

nr 8/99/W został ustalony nowy harmonogram spłat. W związku z tym zmianie uległy 

kwoty rozchodów z tytułu spłaty rat kapitałowych kredytów i pożyczek w kolejnych 

latach objętych wieloletnią prognozą finansową i wynoszą: 

• w 2013 roku – 1.560.628,00 zł (zmniejszenie o kwotę 117.000,00 zł),  

• w 2014 roku – 1.471.228,00 zł (zmniejszenie o kwotę 234.000,00 zł), 

• w 2015 roku – 1.345.826,00 zł (zmniejszenie o kwotę 26.400,00 zł),  

• w 2016 roku – 1.067.515,00 zł (zwiększenie o kwotę 251.600,00 zł), 

• w 2017 roku – 616.508,00 zł (zwiększenie o kwotę 125.800,00 zł). 

Zmniejszenie rat kapitałowych oraz wydłużenie okresu spłaty pożyczki poprawi 

relację spłat zobowiązań finansowych i kosztów ich obsługi do planowanych 

dochodów ogółem, określoną w art. 243ufp. 

W związku z powyższym podjęcie uchwały w przedmiotowej sprawie jest 
uzasadnione. 
 
 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała, że 

projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany 

pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr XLVII/225/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2013r. w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2018 została podjęta 

14 głosami „za” ( jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu ). 
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Za podjęciem uchwały głosowali Radni : Dorota Błażejowska, Piotr Brzęcki, Maria 

Chmielnicka, Robert Gałązka, Ryszard Gubernat, Anna Macuk, Agnieszka Mądrzak-

Wendycz, Henryk Mizera, Dorota Nagórna, Justyna Pichowicz, Ryszard Sierkowski, 

Michał Sowa, Katarzyna Wolska, Mieczysław Wujda. 

 

Nie brała udziału w głosowaniu Radna – Pani Agnieszka Kozłowska. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 6 do tego protokołu. 

 

Ad.11.Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIII/208/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2013r. o 

przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów omówiła Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa – Pani Dorota Bekier informując, że Dnia 27 lutego 2013 

roku podjęta została uchwała Nr XL/187/13 Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

i gminy Mieroszów. Zmianą studium objęte zostały 3 działki w obrębie Mieroszów: 

132, 138 i 139/2. Kolejną uchwałą Nr XLIII/208/13 Rady Miejskiej Mieroszowa 

przyjętą 29 maja 2013 r., przystąpiono do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów i objęto całość 

uwarunkowań i 22 obszary w zakresie kierunków zagospodarowania przestrzennego. 

Obszary nr 18 i 19 tej zmiany, znajdujące się w obrębie Mieroszów, obejmują działki 

o numerach geodezyjnych: 139/1, 139/2 i część działki 525. Zatem działka o numerze 

139/2 znalazła się w dwóch wszczętych procedurach zmiany Studium. W tej sytuacji 

celowe wydaje się – ze względów organizacyjnych i kosztowych – połączenie obydwu 

procedur zmiany Studium w jedną. W wyniku tego działania powstanie jeden, 

jednolity dokument, którego koszt sporządzenia, po mimo już wszczętych procedur, 

będzie tańszy. Dodatkowo tą połączoną procedurą zmiany Studium objęto nowy teren 

znajdujący się w obrębie Rybnica Leśna. Jest to teren, o którego uwzględnienie  
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w procedurze zmiany Studium, wnioskował inwestor planujący realizację domu opieki 

dla osób starszych.  

W rezultacie niniejsza uchwała o zmianie Uchwały Nr XLIII/208/13 z 29 maja 

2013 r. Rady Miejskiej Mieroszowa zmienia zasięgi obszarów nr 18 i 19 w obrębie 

Mieroszów  w Załączniku Nr 9 oraz dodaje się nowy Załącznik Nr 10 ilustrujący 

zasięg obszaru nr 23 w obrębie Rybnica Leśna. Uchyla jednocześnie Uchwałę  

Nr XL/187/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 lutego 2013 r. jako już 

niepotrzebną. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Dorota Błażejowska poinformowała,  

że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został 

zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusje w tym punkcie. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Uchwała Nr XLVII/226/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 30 września 2013r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/208/13 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 

maja 2013r. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów została 

podjęta 14 głosami „za” ( jednogłośnie ). 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 7 do tego protokołu. 

 

Ad.12.Odpowiedzi na pytania zadane na poprzedniej sesji. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że na poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej była złożona interpelacja Radnych : Pani Justyny Pichowicz i Pani 

Katarzyny Wolskiej, na która otrzymały pisemną odpowiedź. 
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Ad.13.Odpowiedzi na zapytania, oświadczenia i wnioski radnych. 

 

Na wniosek Radnego – Pana Piotra Brzęckiego o przestawienie słupu 

informacyjnego, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier wyjaśniła, że gmina wskazując 

lokalizację kierowała się podstawową sprawą, a mianowicie własnością  terenu. 

Wszystkie słupy informacyjne stoją na gruncie gminnym i w tym rejonie jest to jedyna 

lokalizacja gdzie gmina ma swoją działkę.  

 

Na pytanie Radnej – Pani Justyny Pichowicz na temat siłowni zewnętrznej, Z-ca 

Burmistrza Mieroszowa – Pani D. Bekier wyjaśniła, że w gminie są dwa miejsca gdzie 

te urządzenia będą montowane tj. w Sokołowsku na terenie parku przy „Białym Orle” 

i na Górze Parkowej. W każdym z tych miejsc będzie zamontowanych osiem 

urządzeń. Z tego co najmniej dwa urządzenia są dwufunkcyjne. 

 

Odpowiadając na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie delegacji  

do Friedlandu, Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że zasada 

wyjazdów na te spotkania jest taka, że gmina, która przyjmuje gości ponosi koszty. 

Każda gmina natomiast ponosi koszty związane z dojazdem. 

 

W związku z pytaniem Pana Przewodniczącego w sprawie PSZOK , Z-ca Burmistrza 

– Pani Dorota Bekier poinformowała, że faktem jest, iż zmieniło się rozporządzenie i 

przepisy dotyczące decyzji środowiskowych dla PSZOK-ów, ale jeśli chodzi o gminę 

Mieroszów to została wykonana procedura polegająca na uzgodnieniu z Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska i z Sanepidem. Te dwie instytucje postanowiły, że 

lokalizacja gminnego PSZOK – u nie wymaga uzyskania decyzji środowiskowej. 

PSZOK będzie się mieścił na terenie Spółki ZGKiM i mieszkańcy będą mogli z  tego 

korzystać w godzinach popołudniowych. 

 

Na pytanie Radnego – Pana Piotra Brzęckiego w sprawie spotkania z dyrektorami 

szkół podstawowych na terenie gminy, odpowiedzi udzielił Burmistrz Mieroszowa – 

Pan Andrzej Laszkiewicz informując, że sprawa dotyczyła likwidacji Zespołu Obsługi 
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Szkół i przejęciu zadań przez Urząd. Została również przekazana informacja od Pani 

Skarbnik dotycząca obiegu dokumentów, oraz sprawy analityczne, związane z 

obiegiem dokumentów. Zostały również poruszone sprawy związane z remontami 

budynków szkolnych, dowozami uczniów do szkół. 

 

Burmistrz Mieroszowa poinformował również, że jeżeli chodzi o remont ul. 

Słonecznej i Łąkowej, to gmina otrzymała informację z Urzędu Marszałkowskiego, że 

istnieje możliwość dofinansowania remontu dróg dojazdowych do  obszarów rolnych, 

przy czym jeśli chodzi o te możliwości to dotyczą wniosków złożonych w tym roku 

ale już  do realizacji w przyszłym roku. 

 

Z-ca Burmistrza Mieroszowa uzupełniając wypowiedź Pana Burmistrza 

poinformowała, że w związku z tym, że gmina ma przygotowane kosztorysy 

inwestorskie z rozbiciem na trzy odcinki realizacji tj. jeden z odcinków to ul. Łąkowa 

– koszt wykonania 58 164 zł , kolejny etap ul. Słoneczna – 67 8 41 zł i drugi odcinek 

ul. Łąkowej równoległy do drogi krajowej – 112 462 zł. Łącznie to jest kwota 233 028 

zł. Gdyby to zadanie było realizowane w całości, to gmina mogłaby uzyskać 

dofinansowanie w wysokości prawie 65 tys. zł. Teraz jest kwestia podjęcia decyzji czy 

wstrzymać się z realizacją zadania do przyszłego roku korzystając z tej dopłaty, czy 

zrealizować jeden z odcinków w tym roku z własnych środków. 

 

Radny – Pan Piotr Brzęcki zwrócił się z pytaniem jak wygląda realizacja wniosku, 

który złożył w marcu br. w sprawie sprzedaży bądź wydzierżawienia hali sportowej 

przy ul. Sportowej. 

 

Odnosząc się do powyższego pytania Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz poinformował że zostało zlecone dokonanie wyceny na część obiektu pod 

dzierżawę. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier uzupełniając wypowiedź  Pana Burmistrza 

poinformowała, że gmina zleciła wycenę na dwa warianty tj. wycenę na 
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wydzierżawienie i sprzedaż. W przypadku dzierżawy części obiektu tj. hala i część 

hotelowa. Jest również zlecona wycena całego obiektu do sprzedaży. Na razie przetarg 

nie został ogłoszony. 

 

Radny- Pan Henryki Mizera zwrócił się z pytaniem, co będzie w przypadku 

sprzedaży bądź wydzierżawienia obiektu z dziećmi  ze szkoły podstawowej, które tam 

mają zajęcia z wychowania fizycznego. 

 

Z-ca Burmistrza – Pani Dorota Bekier poinformowała, że w ogłoszeniu o przetargu 

na wydzierżawienie będzie zapis mówiący o korzystaniu przez szkołę z sali sportowej, 

będzie konieczność również określenia ceny za korzystanie z sali. W przypadku 

sprzedaży będzie musiał o tych kwestiach zdecydować właściciel.  

 

Ad.14.Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo Dyrektor Publicznego Gimnazjum 

im. K. Kieślowskiego odnoszące się do złożonej i rozstrzygniętej przez Radę Miejską 

skargi. 

 

Do powyższego pisma odnieśli się : Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej 

Laszkiewicz, Radny – Pan Piotr Brzęcki, Radna – Pani Maria Chmielnicka, Z-ca 

Burmistrza – Pani Dorota Bekier, Radna – Pani Dorota Nagórna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo Rady Sołeckiej Nowego Siodła 

podpisane przez mieszkańców sołectwa w sprawie funkcjonowania Klubu Sołeckiego. 

Ponadto Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Burmistrza Mieroszowa jak 

widzi rozwiązanie sprawy związanej z funkcjonowaniem  Klubu. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Laszkiewicz zauważył, że sprawa jest 

złożona ze względu na konflikt ze współwłaścicielami budynku. Można zorganizować 
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spotkanie z udziałem Przewodniczącego Rady, Pani Sołtys i  z mieszkańcami 

sołectwa. 

 

Ad.15.Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan 

Ryszard Gubernat zamknął XLVII sesję Rady Miejskiej. 

 

 

 

Protokołowała : 

Agnieszka Podgórska  


